
 

Schriftelijke vragen ex art 41 RvO betreffende de verwijdering van 
asbestdaken. 

Groningen, 19 april 2017 

 

Geacht college, 

Vanaf 2024 geldt een landelijk verbod op asbesthoudende daken. Aan 

asbestdaken kleven risico’s voor de gezondheid. Voor asbestdaken op 
bedrijfsgebouwen gelden fiscale regelingen om het asbest te laten 
verwijderen. Per 1 januari 2016 geldt ook voor particulieren een 

subsidieregeling. Voor de subsidieregeling is tot en met 2019 een budget 
van 75 miljoen euro beschikbaar. 

Het verwijderen van een asbest dak zal voor een groot deel door de 
woningeigenaar zelf moeten worden gefinancierd. De vraag is of dat wel 

voor iedereen financieel haalbaar is. Denk daarbij ook aan ouderen die 
steeds langer zelfstandig in hun eigen woning blijven wonen en zelf 

verantwoordelijk zijn voor onderhoud en dus ook de verwijdering van het 
mogelijke asbest. 

Uit een inventarisatie van ingenieursbureau Search bleek dat in Nederland 

ongeveer 7% van de woningen een asbesthoudend dak heeft. De 
gemiddelde grootte van zo’n asbest dak is 55 vierkante meter, daar zijn 

niet in meegenomen de tuinhuisjes en garages van particulieren. 

Als er vanaf 1 januari 2024 nog asbestdaken zijn, is het de taak van de 

gemeente om te gaan handhaven. Dat betekent dat de gemeente 
Groningen uiterlijk in 2024 moet weten in welke daken asbest zit, anders 

is een goede handhaving niet mogelijk. In 2010 schreef de Nationale 
Ombudsman al dat van gemeenten mag worden verwacht dat zij zich 
inspannen om ook van illegale situaties op de hoogte te zijn en voldoende 

toezicht te houden. 

Daarover hebben wij de volgende vragen: 

1. Is het college bereid om eigenaren van woningen met asbestdaken 
actief te ondersteunen bij het aanvragen van een mogelijke 

subsidie? Zo ja, hoe? Zo nee, waarom niet?  

2. Op welke manier gaat het college kwetsbare groepen inwoners 

(zoals ouderen) ondersteunen, zodat ook hun asbestdaken kunnen 
worden verwijderd?  

3. Is het college bereid om de Groningse inwoners te informeren over 

mogelijkheden voor ondersteuning, subsidieverlening, 



duurzaamheidslening enzovoort? Zo ja, hoe en wanneer? Zo nee, 

waarom niet?  

4. Wordt bij de komende inventarisatie van de Groningse 

woningvoorraad ook meteen onderscheid gemaakt tussen woningen 
met en woningen zonder asbestdaken? Zo nee, wanneer verwacht 

het college wel een goed overzicht te kunnen presenteren van alle 
asbestdaken in Groningen?  

5. Wanneer worden asbestdaken verwijderd van gebouwen die in 
eigendom zijn van de gemeente Groningen, als die er nog zijn en 
kunt u aangeven om welke gebouwen het dan gaat. Wordt het 

verwijderen van asbestdaken opgenomen in de 
Duurzaamheidsagenda van het college? Zo nee, waarom niet?  

6. Wil het college zich richten op een eerdere datum dan 1 januari 
2024, zodat Groningen bij het verwijderen van asbestdaken een 

voorbeeldfunctie kan vervullen voor andere gemeenten? Zo ja, 
welke datum? 

 

Marjet Woldhuis 
100% Groningen 

 

 

 


